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АННОТАЦИЯ 
 

Магистерская диссертация посвящена вопросам стратегического 
развития высокотехнологичных компаний Китая в условиях пандемии Covid-
19 (на примере Xiaomi Corporation). В работе изучены теоретические основы 
развития высокотехнологических компаний Китая в условиях пандемии 
Covid-19, выявлено влияние пандемии Covid-19 на развитие 
высокотехнологичного бизнеса Китая. В магистерской диссертации проведен 
анализ современного состояния Xiaomi Corporation и проведена оценка 
влияния пандемии covid-19 на ее развитие. В результате исследования 
проведена разработка стратегического плана Xiaomi Corporation в условиях 
пандемии Covid-19, проведена оценка эффективности его реализации.  

 
 

ABSTRACT 
 

The master's thesis is devoted to the strategic development of high-tech 
companies in China in the context of the Covid-19 pandemic (on the example of 
Xiaomi Corporation). The paper studies the theoretical foundations for the 
development of Chinese high-tech companies in the context of the Covid-19 
pandemic, and reveals the impact of the Covid-19 pandemic on the development of 
China's high-tech business. The master's thesis analyzed the current state of Xiaomi 
Corporation and assessed the impact of the Covid-19 pandemic on its development. 
As a result of the study, a strategic plan for Xiaomi Corporation was developed in 
the context of the Covid-19 pandemic, and the effectiveness of its implementation 
was assessed. 


